
Referat fra generalforsamling i Solbukta Veilag  2012 
 
 
Møtet ble satt ved Ekene lørdag 19.5. kl. 11.05.  34 stemmeberettigede var tilstede. 
 
Styreleder Dag Barstad ønsket velkommen. Arne Sørby ble valgt som møteleder, Ole Mjelva som 
referent og Robert Lorange og Jarl Guld til å undertegne protokollen. 
 
Årsberetning 

Styreleder leste opp styrets årsberetning, som ble godkjent uten kommentarer. 
 
Regnskap 

Kassereren redegjorde for årsregnskapet, som viste underskudd kr. 22 000 p.g.a. større aktivitet 
enn planlagt. Regnskapet ble godkjent. 
 
Budsjett 

Det foreslåtte budsjettet for 2012 med uendret kontingentinngang ble deretter godkjent. Samtidig 
ble også kontingenten for 2013 vedtatt uendret. 
 
Arbeidsplan 2011 

Jon Andersen gjennomgikk styrets utkast til arbeidsplan, som ble godkjent. Ifølge Frogn kommune 
må vi betale alt vedlikehold av veilys selv. Kommunen tar også sikte på at vi med tiden må betale 
strømutgiftene selv, men det er ikke gjennomført ennå. 
 
Andre saker 

Det var ikke innkommet noen forslag til vedtak. 
 

Det kommer to nye kasser til strøsand. For høy fart er fortsatt et problem, særlig i bakkene; og 
veilaget vil gjøre en prøve med å montere to fartshumper og følge opp resultatet. 
 
Valg 

Valget ble gjennomgått av valgkomitéen ved Terje Bjøro. 

Dag Barstad og Jon Andersen var på valg. Barstad ønsket avløsning som leder, og som ny leder 
ble valgt Jon Andersen. Etter dette har styret følgende sammensetning: 

 Jon Andersen styreleder 2 år 
 Ole Mjelva kasserer 1 år til 
 Dag Barstad styremedlem 2 år 
 Arnstein Hoel styremedlem 1 år til. 

Revisor Grethe Nyseth ble gjenvalgt. 
Som valgkomité ble gjenvalgt Tove Andreassen og Terje Bjøro. 
 
Deretter gikk man over til veidugnad. 
 
 
 
 
 

 
 Ole Mjelva, referent 
 
Robert Lorange                        Jarl Guld 


